
Des de GiU Alpicat denunciem la persecució a la que estem sotmesos per
pan del PSG d'Alpicat i de la seva cap de llista, Anna Griñó, i volem expres-
sar la nostra indignació per les seves reiterades injúries i falsedats amb les
que ens ataquen constantment. Gonsiderem que és una actitud deplorablen
poc ètica i políticament denunciable.

Per aquest motiu des de la candidatura de CiU encapçalada per Joan
Gilart volem expressar que:

tr La Sra. Anna Griñó i els números 2 i 4 de la
seva llista són les persones que dirigeixen la
plataforma StopOorrupcióAlpicat i editen "lo
Borinot". Com ja sabeu es una entitat i una
publicació que es dediquen a difamar i insul-
tar a I'Ajuntament constantment.

La Sra. Anna Griñó
i els númenos 2t4 són
StopGorrupc¡ó i Io Borinot

serveis i les necessitats del municipi. CAP de
les seves denuncies al jutjat s'han resolt al
seu favor.

tr Ella i els membres de la seva candidatura
han tingut una obsessió per desprestigiar I al-
calde i el seu equip, primant la crítica i l'insult
per davant de les propostes constructives.

tr La seva praxi no es altra que manipular la
informació obtinguda per raó del seu càrrec,
difonent-la d'una manera sesgada i partidista
amb l'objectiu de fer bona la frase "difama
que alguna cosa queda".

tr És l'únic grup municipal que segueix una
tàctica totalment premeditada i destructiva,
alterant I'harmonia dAlpicat

E Lamentem el desgast que aquesta forma
tr Durant 4 anys s'han dedicat només a ler de fer política genera en el desprestigi de la
política als jutjats i no a I'Ajuntament, sense institució, criticant no només a l'equip de go-
cap proposta en positiu per la millora dels vern sinó a totes les formacions polítiques.

Des de la candidatura de GiU no compartim aquest estil de fer política però ens
hem vist obligats a redactar aquest document de resposta immediata per tal de
que no quedi entre vosaltres el més mínim dubte de la nostra serietat i compromís
amb Alpicat. Som una candidatura seriosa, renovada, amb pensament positiu,
proactiva, amb experiencia i preparació.

Estem convençuts que la gent d-Alpicat no us deixareu manipular per aquestes
difamacions i atacs directes a I'accio de govern i Ia resta de candidatures.



Responem algunes de les acusacions
CONTRACTACIONS A DIT?
Com qualsevol administració o empresa, l'Ajuntament adapta les necessitats de personal (so-
bretot en el servei de llar d'infants) a les característiques del servei. Durant els darrers quatre
anys, la contractació de personal s'ha vist redurda a contractacions temporals que permeten
adaptar-se als diversos escenaris, sempre complint amb la legalitat, I'eficiència i I'eficàcia en
els seus acords.

SISTEMA RETRIBUTIU DELS REGIDORS DE UEQUIP DE GOVERN
En el primer ple de la legislatura, i sense que el grup del PSC hi votés en contra, l'Ajuntament
acordà el règim de retribucions càrrecs electes. Aquest règim, sense cap advertiment de legali-
tat, compensa els regidors per la seva dedicació i responsabilitat en la gestió pública. Aquesta
és una pràctica habitual en tots els ajuntaments i així ho preveu la normativa vigent.

REHABILITACIó OE CAL NEGRE
Aquesta actuació, subvencionada en un 60% per diversos ajuts, permetrà en un futur dispo-
sar d'un nou equipament municipal annex a la Sala la Unió. Per tal d'aprofitar aquests ajuts i

promoure I'estalvi, es va encarregar el projecte a I'arquitecte municipal. Calia deixar degradar
l'únic edifici històric del municipi? CiU havia d'actuar. El grup del PSC, com sempre, s'oposà a
qualsevol gestió iniciada per aquest govern fins al punt de denunciar-ho via penal.

INFORMES DE BUFETS EXTERNS
l-Ajuntament té I'obligació de defensar els interessos del municipi. Per això, davant les cons-
tants denúncies (per iniciativa pròpia) de I'actual candidata del PSC, I'Ajuntament slha vist en
l'obligació de defensar-se en totes les instàncies. Lamentem el cost que això ha suposat a
les arques municipals, més encara tenint en compte que a dia d'avui cap de les denúncies ha
estat resolta en favor de la part denunciant, però tornaríem a fer-ho si això suposa defensar el
prestigi de la nostra institució.

PRIVATITZACIó OE LES CLASSES DE PÀDEL
És FALS que I'Ajuntament hagi adjudicat a cap empresa els cursos de pàdel. Sorprèn que el
grup del PSC votés en contra de la construcció de les pistes al.legant la manca de necessitat i

que, posteriorment, la seva portaveu, la Sra. Griñó, presentés mitjançant el Club de Tennis (del
qual n'és la tresorera) una proposta per poder gestionar-les.
Malgrat aquestes crítiques, l'Ajuntament va apostar per aquesta demanda social, guê el temps
ha demostrat que ha estat un gran èxit.

TRASPÀS LV.9O22
Com en molts altres municipis, la Diputació cedeix les trames urbanes de les seves carreteres
als municipis afectats, facilitant així qualsevol actuació urbanística necessària.

CONVEI{I PER A LA PRESTACIó DE SERVEIS DE RECOLLIDA DE
RESIDUS
Gom en la resta dels gairebé 40 municipis de la comarca del Segrià, I'Ajuntament ha apostat
per la renovació de tots els contenidors i del servei de recollida d'escombraries, fet que perme-
trà millorar un servei públic bàsic per al nostre municipi.Com sempre, el criteri de la Sra. Anna
Griñó és diferent al de la resta del món, i ha estat l'única que s'ha oposat a aquesta decisió.



IMPOSTOS DE PRIMERA I UN POBTE DE TERCERA?
La Sra. Griñó segueix vivint en el seu món, amb una percepció d'Alpicat que, sortosament, no
comparteixen la gran majoria d'alpicatins/es.

CARNETS SPORT JOVE? S'APUNTEN AL CARRO...
Dins la política de promoció de I'esport al municipi, fou a iniciativa de I'equip de govern que es
va decidir bonificar en un 50% la taxa per l'ús de les instal.lacions espodives, de manera que
aquesta medalla no us correspon.

coAccrÓ nMe ELs cuAls?
El municipi d'Alpicat fou l'últim de la comarca en implantar el servei de guals, un servei públic
reivindicat pel ciutadà i que ha millorat la fluïdesa de la seguretat viària. El ciutadà pot fer ús
d'aquest servei de forma voluntària, segons les necessitats que tingui.

PRMTITZACIó Oe UAIGUA PER 20 ANYS, GARANTTA DE QUAL|TAT I
SERVEI!
L'any 2001, I'Ajuntament va acordar la concessió del servei d'aigua a I'empresa CASSA. Durant
aquests anys, I'Ajuntament ha apostat per la qualitat i I'eficiència del servei.
L'increment del cost del servei s'ha vist motivat per la modificació normativa del cànon (impo-
sada per la Generalitat), que constitueix un 60% del total del rebut.
MAI I'Ajuntament ha tallat el subministrament d'aigua a cap veí/na, per manca de pagament.

ELS REGIDORS TENIM DRET A LA INFORMACIó? SEMPRE UHEU
TINGUT!
Tota la informació que han requerit els regidors I'han tingut al seu abast durant tota la legisla-
tura. La intencionalitat de la Sra. Griñó no ha estat mai constructiva, i l'ús de la informació que
ha obtingut ha estat incorrecta i desafortunada.

MODUTS PREFABRICATS? LA MILLOR ESCOLA PÚBLICA!
Som els primers interessats en la millora de les instal.lacions educatives del nostre municipi, i

és per això que comptem amb el 1OO% d'alumnes escolaritzats de 0 a 3 anys i amb una escola
que és un referent a nivell nacional. Tot això és gràcies, principalment, als equips docents que
tenim.
Conscients de les necessitats, hem treballat i continuarem fent-ho per mantenir i, si és possi-
ble, millorar els equipaments actuals, negociant amb totes les institucions.

RENOVACIó DEL PARTIT
SOCIALISTA? NOMÉS ICS
SIGLES!
A dos dies de les eleccions, encara no te-
nim clar com es diu el partit que encapçala
la Sra. Griñó, ja que fan un ús de les sigles
segons els convé.
El que sí que tenim clar és que menteixen

quan anuncien "urìa nova candidatura", ja
que B dels 13 membres de la llista de Can-
didatura de Progrés (PSC) repeteixen de
les anteriors eleccions municipals del 201'1.
Això és renovació?
Coneixem, a més, el tarannà i la preparació
de les persones que es presenten, i per això
sabem que la seva visió divergeix moltíssim
de la nostra a I'hora de fer política.
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Amb TU fem Al picat


